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Med hjemmel i Kommunelovens 1 1-3 krever disse medlemmene at del av sak 051/ 21 «Budsjettregulerin g
skole og st rategier for bærekraft ig kommuneøkonomi» , nærmere bestemt rådmannens forslag t il vedtak i pkt
3: Prosj ektet Inf rastrukt ur/ utvikling Ko/nes (ny Eikj eveg) utsettes i minimum 3 år, behandles på nytt i møte i

komm unestyret 20. septemberi 2021.
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Bakgrunn
På møte i Kommunestyret i Karmøy den 21.6.21, var det til behandling en sak med tittel  Budsj ettregulering

skole og strategier for bærekraftig kommuneøkonomi.

Bakgrunnen for saken var et vedtak i Formannskapet 19. april i  år: «Formannskapet ber rådmannen følge opp
den økonomiske situasjonen i skolesektoren, særlig med tanke på bemanningssituasj onen og oppfyllelse av
statlig Lærernorm. Formannskapet ber  om sak  hvor behovet for budsj ettregulering vurderes så snart som

mulig. ».

Det var ingen ting i dette formannskapsvedtaket som tilsier at det skulle innbakes i denne saken  Strategier for
bærekraftig kommuneøkonomi,  men dette ble likevel gjort av rådmannen, og det synes som om dette skapte
noe usikkerhet om hvorfor dette kom i denne saken og hvordan dette skulle behandles.

Det ble fattet følgende del-vedtak i et punkt 3, som innstilt fra Rådmannen:  «Prosj ektet Infrastruktur/utvikling
Ko/nes (ny Eikj eveg) utsettes i minimum 3 år. Dette innarbeides i rullering av investeringsbudsjettet 2022-
2031.»  Det var åpenbart at et slikt vedtak som plutselig kom i forbindelse med en sak som egentlig handlet om
manglende finansiering av skole, har store følgekonsekvenser for fortsatt manglende trafikksikkerhet og videre
utvikling av Kaines-området (nytt avløpsanlegg for omra det), og det er derfor ekstra uheldig vedtak ettersom det
kan ha rådet usikkerhet om hva/hvorfor en skulle stemme på dette som var med i en sak primært om

skolefinansiering.

Representanten Thorheim fores lo i møtet at punkt 3 i rådmannens forslag skulle strykes, altså at utbygging av
ny Eikjeveg likevel skulle startes opp i henhold til budsjettvedtaket fra i fjor. Det b le presisert at dette gjaldt
bygging av vegen og omfattet ikke arealene som er regulert på Kaines. Forslaget fikk 22 stemmer, mens
rådmannens forslag fikk 23 stemmer (Ap+KrF+Sp+MDG+1 fra FrP+V)


